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Zápis z jednání komise pro sport RmP 
 
Datum:  30.10.2023, zasedací místnost Rady města Pardubice  
 
Účast:  Řádní členové: 9 přítomno  

2 nepřítomni 
  Odborníci s právem hlasovacím: 5 přítomno 
       1 nepřítomen 
                             Náměstek primátora pro sport J. Rychtecký: přítomen až po hlasování   
       
 
Na úvod jednání přivítal místopředseda p. Klimpl členy komise a krátce byl představen plán jednání, 
který byl členům komise zaslán předem.  
 
 

1. Pravidla pro poskytování dotací z PPS pro rok 2024 
Podklady pro jednání byly zaslány členům komise před jednáním. Dále proběhla nad Pravidly diskuse.  
 
Obecná část  
Změna termínu sběru žádostí bude z původního termínu 12.02.2023 nově do 07.02.2023.  
 
Dotace na tradiční a významné akce 
Beze změn.  
 
Dotace na tradiční a významné akce – mikrogranty  
Nově dojde ke snížení počtu žádostí ze 3 na 2 a zároveň snížení maximální požadované částky na 
15.000,- Kč (původně 20.000,- Kč). Bez diskuse.  
 
Spolková činnost dětí a mládeže  
P. Deml představil návrh na úpravu pravidel. Byl přednesen návrh na zrušení započítávání soutěžně 
neaktivních členů, který je uveden v návrhu Pravidlech pro poskytování dotací na rok 2024 v čl. III oddíl 
C Další změnou je úprava definice pravidelné a dlouhodobé sportovní přípravy z 1x týdně na 2x týdně. K 
žádostem o dotaci se budou dokládat termínové listiny soutěží pro daný rok. Diskuse nad uvedenými 
návrhy. 
 
 
Usnesení č. 1 Komise pro sport navrhuje nezapočítávat soutěžně neaktivní členy podle návrhu v čl. III 
oddíl C Pravidel pro poskytování dotací z PPS na rok 2024.   
 
 
Hlasování:  
PRO 9, proti 3, zdržel se 2       návrh byl schválen 
 
 
Výkonnostní sport  
Beze větších změn. P. Klimpl přednesl návrh na změnu pravidel. Navržena povinnost zveřejnění 
termínových listin minimálně dva měsíce před zahájením soutěží. Pokud bude více družstev v jedné 
věkové kategorii, bude započítán výsledek jednoho nejlepšího.  
 
 
 



 

 
Provoz sportovišť 
Diskuse nad úpravami pro rok 2024, které byly předneseny na minulém jednání. Maximální možná 
částka odvozená z nákladů na nájemné a energie přepočtená na jednoho aktivního člena dětí a mládeže 
pro subjekty využívající ostatní sportoviště se sníží na 10 tis. Kč. Nově při podání žádosti bude možné 
namísto účetních dokladů doložit účetní sestavy. Žadatel bude povinen na případnou výzvu komise 
doplnit konkrétní účetní doklady.  Diskuse nad zařazením jezdeckého sportu do výjimky z povinnosti 
doložit 10 soutěžně aktivních pardubických členů. 
 
Usnesení č. 2 Komise pro sport navrhuje zařadit jezdecký sport do výjimky z povinnosti doložit 10 
soutěžně aktivních pardubických členů. 
 
Hlasování: 
PRO 1 proti 9 zdržel se 4       návrh nebyl schválen  
 
Podpora významných sportovců 
Předseda subkomise p. Kubrycht přednesl návrh na zrušení dotačního titulu. Diskuse nad návrhem.  
 
Usnesení č. 3 Komise pro sport navrhuje zrušení dotačního subtitulu Podpora významných sportovců 
v Pravidlech pro poskytování dotací z PPS na rok 2024. 
 
Hlasování: 
PRO 13, proti 0, zdržel se 1      návrh byl schválen 
 
 
Provoz otevřených hřišť pro veřejnost 
Beze změn. V současné chvíli není v plánu rozšiřovat ani redukovat počet otevřených hřišť. Případné 
uzavření hřiště v důsledku zahájení rekonstrukce hřiště by bylo řešeno částečnou vratkou dotace. 
Předseda subkomise pro Provoz otevřených hřišť pro veřejnost přednesl návrh na prodloužení otvírací 
doby sportovišť do listopadu.  
 
 
Činnost spolků pracující s handicapovanými sportovci.   
Bez větších změn.  Limit maximálně možné částky odvozené z nákladů na nájemné a energie 
přepočtené na jednoho aktivního člena bude snížen na 10 tis. Kč, obdobně jako u dotačního titulu 
provoz sportovišť. 
 

 

Usnesení č. 4 Komise pro sport doporučuje RmP schválit návrh Pravidel pro poskytování dotací 

z Programu podpory sportu pro rok 2024 dle přílohy č. 1 tohoto zápisu a doporučuje Zastupitelstvu 

města dle nich vyhlásit podmínky dotačního programu pro rok 2024.  

 

Hlasování:  

PRO 14, proti 0, zdržel se 0       návrh byl schválen 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 
2. Různé  
- Byla oznámena změna termínu konání příštího jednání komise 
- Klimpl – na příštím jednání proběhne revize rozdělení členů komise do subkomisí pro rok 2024 
- Rychtecký – představil členům komise projekt Trenéři do škol.  

 

 

Zapsal:           Dne:  

R. Strejček, tajemník komise pro sport      30.10.2023 

 

Zápis ověřil:  

Miroslav Herudek, předseda komise 

Petr Klimpl, místopředseda komise  

  

Příští jednání:  

Termín příštího jednání bude upřesněn a členům komise zaslán společně s pozvánkou na jednání.   

 

 


